
Saksprotokoll i hovudutval for samferdsel og mobilitet -  04.11.2020 
 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av SV, A, Sp, MDG og Krf fram slikt forslag til utsetjing: 
 

«Saka vert utsett.  
 
Fylkesrådmannen vert beden om å gjere ei vurdering av kollektivtilbodet i det som vert 
kalla influensområdet til kvar innfartsparkering i rapporten frå Asplan Viak. Dette med 
bakgrunn i at ein i Strategi for innfartsparkering og i Byvekstavtalen viser til at intensjonen 
med innfartsparkering er å auke tilgjenge til kollektivtransport, men samtidig ikkje 
konkurrere med det lokale busstilbodet. Det står og i Byvekstavtalen at ein i nokre sentrale 
område bør nytte areala til andre meir hensiktsmessige formål. Det er særleg tre 
innfartsparkeringar i saka der ein i dag har meget lavt, prosentvis, parkeringsbelegg. Kan 
fylkesrådmannen gi ei vurdering på om dette er areal som det hadde vore aktuelt å nytte til 
andre formål?» 

 
Avrøysting utsetjingsforslag 
 
Hammer sitt forslag vart vedteke mot 6 røyster (H, Frp og FNB). 
 
Vedtak 
 
Saka vert utsett.  
 
Fylkesrådmannen vert beden om å gjere ei vurdering av kollektivtilbodet i det som vert kalla 
influensområdet til kvar innfartsparkering i rapporten frå Asplan Viak. Dette med bakgrunn i at ein i 
Strategi for innfartsparkering og i Byvekstavtalen viser til at intensjonen med innfartsparkering er å 
auke tilgjenge til kollektivtransport, men samtidig ikkje konkurrere med det lokale busstilbodet. Det 
står og i Byvekstavtalen at ein i nokre sentrale område bør nytte areala til andre meir 
hensiktsmessige formål. Det er særleg tre innfartsparkeringar i saka der ein i dag har meget lavt, 
prosentvis, parkeringsbelegg. Kan fylkesrådmannen gi ei vurdering på om dette er areal som det 
hadde vore aktuelt å nytte til andre formål? 
 


